
Protokół Nr 5/2011 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się w dniu 11.04.2011 w godz. 13
30 

– 17.
00

  

Przewodniczył radny Andrzej Pawlik przewodniczący Komisji Rewizyjnej, powitał 

zebranych radnych- lista w załączeniu do protokołu, Wójt Gminy, przedstawił program 

porządku posiedzenia. 

1.  Ocena działalności Gminnej Komisji Profilaktyki i  Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz  sprawdzenie celowości wydatkowania środków finansowych na 

realizacje programu profilaktyki i zadań  w roku 2010, 

2.  Ocena działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej oraz  sprawdzenie celowości 

wydatkowania  finansowego na realizacje zadań własnych i zleconych, 

3.  Sprawy różne. 

Program komisja przyjęła jednogłośnie. 

Na posiedzenie przybyła Pani Elżbieta Podlasek Przewodnicząca Komisji Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

- Gminną komisje powołano zarządzeniem Wójta Gminy, skład jest ustalony zarządzeniem 

Wójta Gminy Nr … z dnia… 

W skład komisji osobowy- podano w informacji przedstawionej przez panią przewodniczącą. 

- pisemna informacja w załączeniu do protokołu. 

Radni podjęli dyskusje związaną z przedstawioną informacja oraz działalnością Komisji 

alkoholowej. W dyskusji komisja dokonała oceny dokumentacji finansowej dotyczącej 

działalności komisji. 

-radny Krzysztof Wielgus zapytał dlaczego przewodnicząca komisji alkoholowej  nie 

pobierania wynagrodzenia za pracę w komisji. 

- Wójt Gminy – jeśli pracuje w godzinach pracy to wynagrodzenie nie przysługuje. 

- na posiedzenie przybyła pani Jadwiga Kośka Skarbnik Gminy, która udzieliła informacji 

dotyczących zapytań kierowanych przez radnych. 

Przewodniczący komisji zalecił przedstawienie bilingów telefonu pani Zasowskiej za 12 

miesięcy – od 04.2011- wstecz, dodatkowo oznajmił, że komisja boryka się z problemami 

finansowymi ze względu na to, iż gro środków jest przeznaczone na utrzymanie świetlicy 

terapeutycznej oraz na ½ etatu pracownika świetlicy w GOK.  

- Komisja Rewizyjna zaleca przeanalizowanie możliwości dostosowania wysokości 

abonamentów telefonów komórkowych. 



- Komisja Rewizyjna zaleciła aby w miarę możliwości zwiększyć środki na działalność 

profilaktyczną komisji.  

Ad. 2 – informację przedstawiła Pani Elżbieta Podlasek Kierownik GOPS – w załączeniu do 

protokołu. 

Komisja stwierdziła: 

- w GOPS pracuje 3 i ½ osoby łącznie z Kierownikiem. 

- GOPS jest jednostką pomocniczą gminy.  

Pani Elżbieta Podlasek kierownik ośrodka omówiła zasady przyznawania zasiłków. Ponadto 

na prośbę radnego Krzysztofa Wielgusa omówiła zasady przeprowadzania wywiadów. 

- radny Krzysztof Wielgus zwrócił uwagę na brak warunków lokalowych do przeprowadzania 

wywiadów z podopiecznymi. 

 Ad. 3 W sprawach różnych Wójt Gminy omówił kwestie związane ze zwołaniem 

nadzwyczajnej sesji rady gminy oraz zagadnieniami dotyczącymi funkcjonowania i kosztów 

oświaty. 

16
45 

posiedzenie opuścił radny Kacprzak Marian 

17
00

 posiedzenie opuścił radny Krzysztof Wielgus 

 

O godz. 17
00

 przewodniczący komisji radny Pawlik zakończył posiedzenie. 

    Przewodniczący Komisji 

Protokołował:       Andrzej Pawlik 

 Bolesław Kośka 

 

Członkowie Komisji: 

Kacprzak Marian       .......................................................................  

Świąder Grzegorz   ....................................................................... 

Wielgus Krzysztof   ....................................................................... 

Worach Mieczysław       ........................................................................ 

 

 


